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SĒDE SASAUKTA 2020.gada 4.martā  plkst.18.00  

 

SĒDĒ PIEDALĀS 5 PADOMES LOCEKĻI: 

Aivars SVARENIEKS  

Ilze TIJONE  

Arnolds JĀTNIEKS 

Dace GRIĶE  

Indulis PĒTERSONS  

SĒDĒ NEPIEDALĀS:   

Karīna ANDREIKA   

Raimonda RIBIKAUSKA  

Dainis BENSONS  

Anita VISMANE  

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Jānis Dzelzkalējs - Z.s.”Kaigari” īpašnieks 

Madara Zemke - Bauskas biznesa inkubatora Vecākā projektu vadītāja 

 

SĒDI PROTOKOLĒ Kancelejas lietvede Līga STRAZDIŅA. 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Bauskas novada teritorijas plānojumu.  

2. Par Bauskas novada zīmolu. 

3.  Par politiku un administratīvi teritoriālo reformu.  

06.03.2020.plkst.13.00 tikšanās ar Jāni Vitenbergu – Saeimas Tautsaimniecības komisijas 

vadītājs. 

4.   Par pasākumiem uzņēmējiem tuvākajā lakā:  

27.03. pasākums ar SEB un ALTUM par energoefektivitāti uzņēmumos 

24.,25.04. Uzņēmēju dienas 2020 Zemgalē, kas notiks Jelgavā 

29.04. Tikšanās ar sociālās uzņēmējdarbības asociāciju 

15.05. Tirdzniecības rūpniecības kameras sanāksme Bauskā 

22.,23.05.Meža dienas(organizē Latvijas valsts meži), Tērvetē. 

5.Bauskas Industriālā parka un Mēmeles ielas teritorijas attīstība 

6. UKP nākotnes redzējums. 



 

A.Svarenieks iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

1. Par Bauskas novada teritorijas plānojumu.  

I.Tijone atgādina, ka Bauskas novada mājas lapā un Geo latvija (TAPIS), līdz 

10.martam var iesniegt priekšlikumus Bauskas novada teritorijas plānojumam. Tiks sagatavoti 

saistošie noteikumi par Bauskas pilsētas robežām, jo bez saistošajiem noteikumiem nevar 

pabeigt teritorijas plānojumu. Pozitīva lēmuma gadījumā varēs tālāk pieņemt lēmumu par 

Bauskas novada teritorijas plānojumu, pretējā gadījumā būs nākamā redakcija un tiks strādāts 

tālāk. 

2. Par Bauskas novada zīmolu. 

 I.Tijone informē, ka pieņemts lēmums par Bauskas novada simboliku. 

3.  Par politiku un administratīvi teritoriālo reformu.  

 

A.Jātnieks informē par teritoriālo reformu, par visiem četriem novadiem Saeimā ir 

nobalsots. Iecava un Vecumnieki ir pret Saeimas lēmumu, rīkos akciju. Lēmums ir vairāk 

politisks, par labumu netiek runāts.  

 

4.   Par pasākumiem uzņēmējiem.  

 

A.Svarenieks uzskata, vajadzētu pirms 29.aprīļa pareklamēt par sociālo 

uzņēmējdarbību, jo tas ir jaunums. 

  

5.Bauskas Industriālā parka un Mēmeles ielas teritorijas attīstība. 

 

I.Tijone uzskata, ka jautājumu būtu jāizskata katrā uzņēmējdarbības padomes sēdē. 

Industriālajā teritorijā darbs ir pabeigts un infrastruktūra izveidota. Pašvaldības atbildība 

projektā beigsies ar uzņēmēju piesaistni un darbavietu radīšanu. Līdz 2023.gadam jānodrošina 

72 darba vietas.  

 

Sēdi beidz 2020.gada 4.martā plkst. 19.00. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS       A.SVARENIEKS 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA       L.STRAZDIŅA 


